
Verslag overleg gemeente en OVH-L d.d. 29 november 2016 

 

Aanwezig: 

Gemeente: F. Cuijpers 

OVH-L:  F. Broos, P. Zuidema, H. van Helvoort, R. Hüsken, J. Bax, J. van der Linden, W. van 

Middelaar 

 

Afwezig: 

G. van Bree, J. Jochems, K. Weekers, E. van der Heijden 

 

Notulen: I. Doezé 

 

 

1. Voorstellen Nora Faber, werkmakelaar 

Nora werkt voor de gemeenten Valkenswaard en Heeze-Leende als arbeidsmakelaar. Zij koppelt 

werkgevers met toekomstige werknemers. Nora schrijft een stukje voor de leden en hun achterban 

waarin zij zichzelf voorstelt en uitleg geeft over o.a. de mogelijkheden voor subsidie. 

 

2. Vaststelling verslag vergadering 20 september 2016 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen gemeente 

- visie werklocaties is vastgesteld door B&W en de raad 

- voorstel nieuwe data 2017 

 

 

4. Mededelingen OVH-L 

De leden van het OVH-L willen een andere opzet van de vergadering. De wijze van vergaderen nu 

heeft weinig toegevoegde waarde. De wethouder onderkent dit. Er wordt afgesproken dat op 10 

januari 2017 Frans Broos, Rick Hüske, Gertie van Bree en de wethouder hierover brainstormen.  

 

 

5. Acties/projecten Uitvoeringsplan Economische Zaken 2016 en vooruitblik naar 2017 

Iedereen controleert het overzicht en brengt het overzicht up to date. Dit punt wordt ook besproken in 

het brainstormoverleg of er een soortgelijk plan voor 2017 moet worden gemaakt. 

 

6. Collegeoverleg: tweede aansluiting de Poortmannen 

Niet besproken. 

 

7. Wat verder ter tafel komt 

De kunstwerken zijn nog niet afgewerkt. De wethouder vraagt bij de verantwoordelijke ambtenaar (J. 

van der Veen) na waarom het stagneert. 

 

Vanuit de gemeente wordt er erg laat gecommuniceerd wanneer er een bijeenkomst wordt belegd 

waar men informatie kan halen en je stem kan laten horen. Verzoeken om geïnformeerd te blijven 

worden genegeerd. De wethouder onderkent het probleem en sluit het kort met wethouder van de Rijt  

dat Rick Hüsken morgen gebeld wordt voor een afspraak met wethouder van de Rijt en Rob Peeters. 

 

De OVH/L en de horeca betalen niet mee voor de hangende bloembakken. De HWV is positief mits 

met aanvullende eisen. Frans Broos heeft bij de raadsinformatiebijeenkomst aangegeven dat 

vanwege de ontgroening in het kader van de bezuinigingen, er ook gekeken moet worden hoe verfraai 

je het dorp dan weer. Voor volgend jaar is vanuit de gemeente een bedrag van 5.000,00 beschikbaar 

gesteld voor de hanging baskets. Het restant van het bedrag komt van de ondernemers. 

 

8. Rondvraag 

Verzoek om het budget beveiliging jaarlijks uit te breiden.  



 

9. Sluiting en volgende vergadering 


